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Protokół nr XL/22 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 28 stycznia 2022 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński  

Renata Jagodzik 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Karolina Salamon 

Dariusz Stachowiak 

Ewa Szczepaniak 

Tomasz Wałkiewicz 

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza Bojanowa, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak  

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Referent- Marcin Kapała 

 Podinspektor- Żaneta Malinowska 

 P.O. Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie- Anna Busza- Noińska   

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 9:02 dokonał Przewodniczący Rady- Pan Jan Moryson. Po 

przywitaniu wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować 

prawomocne decyzje.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  

 

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XL sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

 

Pan Jan Moryson poinformował, że wpłynął wniosek od Burmistrza Bojanowa  

o wprowadzenie do porządku obrad XL sesji Rady Miejskiej w Bojanowie projektu uchwały 

w sprawie:  

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032, 
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2) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, 

3) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Gołaszyn, 

4) rozpatrzenia petycji.  

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pan Jan Moryson zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 

wnioskowanych projektów uchwał. 

Wniosek został przegłosowany, 14 radnych głosowało „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Jan Kubis 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek XL sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XL sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXIX/21 z sesji, która odbyła się w dniu 28 grudnia 2021 

roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) nadania nazwy ulicy położonej w miejscowościach Bojanowo i Gołaszyn, 

b) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Bł. Edmunda Bojanowskiego  

w Bojanowie poprzez likwidację miejsca lokalizacji prowadzenia zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych klas I-III przy ul. Drzymały 28, 

c) zamiaru przekształcenia Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie poprzez 

przeniesienie jego siedziby oraz likwidację oddziału w Gościejewicach, 

d) sprostowania błędu pisarskiego w Uchwale Nr XXXVII/271/21 Rady Miejskiej  

w Bojanowie z dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2021 rok, 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032, 

f) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, 

g) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Gołaszyn, 

h) rozpatrzenia petycji. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie. 
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Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XXXIX/21 z sesji, która odbyła się w dniu 28 grudnia 

2021 roku. 

 

W związku z tym, że do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 28 grudnia 2021 roku nie 

wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 

powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 14 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Jan Kubis 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym oraz informację o wydanych zarządzeniach.  

Pisemne informacje stanowią odpowiednio załącznik nr 4 i załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 6. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady.  

 

Przystępując do niniejszego punktu, Pan Jan Moryson poprosił Pana Tomasza Wałkiewicza- 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania z działalności 

Komisji.  

Pytań nie było. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu.  

 

Następnie o głos został poproszony Pan Jarosław Bartkowiak- Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pytań do przedstawionego sprawozdania z działalności Komisji nie było. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani Renaty Jagodzik  

o zabranie głosu w celu przedstawienia sprawozdania z działalności Komisji Budżetowej, 

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  
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Pytań nie było. Sprawozdanie z działalności Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Na zakończenie niniejszego punktu głos zabrał Pan Tomasz Woźniczka- Przewodniczący 

Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa 

Publicznego.  

Pytań do przedstawionego sprawozdania nie było. Sprawozdanie Komisji stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) nadania nazwy ulicy położonej w miejscowościach Bojanowo i Gołaszyn,   
 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych 

Rady.  

O głos został poproszony Pan Marcin Kapała celem przybliżenia projektu uchwały. 

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Jan Kubis 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej w miejscowościach Bojanowo i Gołaszyn stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Bł. Edmunda Bojanowskiego  

w Bojanowie poprzez likwidację miejsca lokalizacji prowadzenia zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych klas I-III przy ul. Drzymały 28,   
 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Żaneta Malinowska. 

 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Jan Kubis 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie zamiaru 

przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie poprzez 

likwidację miejsca lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych  

i opiekuńczych klas I-III przy ul. Drzymały 28 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) zamiaru przekształcenia Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie poprzez 

przeniesienie jego siedziby oraz likwidację oddziału w Gościejewicach,   
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść niniejszej uchwały była przedmiotem obrad Komisji 

Stałych Rady.  

Pani Żaneta Malinowska poinformowała, że w omawianym projekcie uchwały na Komisjach 

Stały Rady wkradł się błąd pisarski- w tytule uchwały dwa razy występuje słowo  

„w sprawie”. Została wystosowana prośba o wykreślenie jednego słowa „w sprawie”.  

Jeżeli chodzi o projekt omawianej uchwały- konieczność podjęcia wynika z planów 

przeniesienia siedziby przedszkola w Bojanowie z dniem 31 sierpnia 2022 roku na ulicę 

Drzymały 28 w Bojanowie. Przeniesienie siedziby przedszkola wraz ze wszystkim oddziałami 

stanowi jego przekształcenie- stąd zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały.  

 

Na zapytanie Przewodniczącego czy są potrzebne wyjaśnienia, Burmistrz Bojanowa 

poinformował, że wychodzi z założenia, że wyjaśnienia są potrzebne, aby omówić je szerzej, 

ponieważ takie wątpliwości padały na wtorkowej komisji. Została wystosowana prośba do 

Pani Anny Busza- Noińskiej o udzielnie dodatkowych informacji.    

 

Pani Anna Busza- Noińska- p.o. Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie 

poinformowała, że uchwała, która będzie procedowana jest niezmiernie ważna dla 

przedszkola, dla całej społeczności, dla rodziców, ale przede wszystkim dla dzieci. Bardzo 

cieszymy się, że zostały dostrzeżone potrzeby przeniesienia naszego przedszkola do nowej 

siedziby. Aktualnie przedszkole mieści się w trzech budynkach i jest to też m. in. Szkoła 

Podstawowa w Gościejewicach do której uczęszczają dzieci do jednej grupy, do jednego 

oddziału, ale z trzech grup wiekowych (6, 5 i 4-latki). Jest to trudna organizacyjnie sytuacja 

ze względu na to, że dzieci są mieszane i należy indywidualizować działania  

w przeciągu pięciu godzin funkcjonowania tego oddziału. Aktualnie do oddziału  

w Gościejewicach uczęszcza 17 dzieci, z czego jedna dziewczynka jest spoza okręgu Szkoły 

Podstawowej w Gościejewicach (z okręgu wynika 16 dzieci). Dowożonych autobusem jest 

pięcioro, z tym, że dzieci ze wsi Gościejewice jest pięcioro, z bloków- dwoje, Sowin- 

pięcioro, Wydartowo- cztery, Oporówko- jedno. Dzieci dowożone są nie tylko autobusami, 

ale także przez rodziców. Poza tym do Przedszkola w Bojanowie, czyli do siedziby głównej 

na ul. Dąbrowskiego i do jednego oddziału w Szkole Podstawowej w Bojanowie uczęszcza 

dziewięcioro dzieci z okręgu Szkoły Podstawowej w Gościejewicach (pięcioro dzieci  

z Wydartowa, troje z Sowin i jedno z Gościejewic, gdzie rodzice już na wstępie podjęli 
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decyzję o dowożeniu dzieci do budynków mieszczących się w Bojanowie). Powstanie nowej 

siedziby przy ulicy Drzymały zapewni możliwość podziału dzieci według grup wiekowych, to 

także możliwość dodatkowej pracy ze specjalistami (logopedą, z paniami z terapii- możliwość 

monitorowania nauczycielom i specjalistom osiągnięć i potrzeb dzieci). Poprawi się jakość 

pracy z dzieckiem zdolnym. Podział na grupy wiekowe jest niezwykle ważne- zapewnia to 

adekwatne dla ich wieku rytm dnia, adekwatny dla ich wieku zajęcia bez potrzeby dzielenia 

ich na grupy, zapewni prawidłową socjalizację, wytwarzanie się więzi przedszkolnej, która 

daje później efekty w jednostkach klasowych. Poza tym w budynku przy ul. Drzymały będą 

dwie sale do zajęć dodatkowych (czyli logopedii, terapii pedagogicznej), salę gimnastyczną, 

która umożliwi przeprowadzanie zajęć sportowych, gimnastyki korekcyjnej codziennie dla 

każdego dziecka. Nauczycielki posiadają certyfikat uprawniający do zajęć metodą Weroniki 

Sherborne- niezbędna dla dzieci specjalnej troski wskazanej w opinii poradni psychologiczno- 

pedagogicznej. Nie tworzymy modelu wychowanka pracującego tzw. pracującego dziecka. 

Dzieci mają czas na wytchnienie, odpoczynek i zabawę, dlatego w nowych salach przy  

ul. Drzymały zaplanowane są trzy sale z tzw. leżakami, gdzie dzieci w wieku od 3, 4, 5 lat-  

w zależności od potrzeb, mogą odpoczywać. Poza tym przedszkole od zawsze ma jeden spory 

atut- piękny, plac zabaw. Nie przeniesiemy się do gorszych warunków- do podobnych bądź 

lepszych. Główne korzyści z przeniesienia do nowej siedziby to także możliwość korzystania 

przez wszystkie dzieci z trzech posiłków (śniadanie, obiad, podwieczorek) wydawane przez 

kuchnię, która również jest zaplanowana w nowym budynku, za minimalną jak na te czasy 

odpłatność- 6 zł dziennie. Udostępniamy w miarę możliwości diety dla dzieci z alergią, 

których jest coraz więcej. Inne korzyści to pobyt wszystkich dzieci w maksymalnej ilości 

godzin, w jakiej pracuje przedszkole (na dzień dzisiejszy 10,5 godziny, jednak okres ten 

według potrzeb rodziców może być wydłużany). Kolejna korzyść- dyżury feryjne (zimowe  

i letnie, świąteczne oraz wszystkie przerwy wynikające z kalendarza roku szkolnego). 

Aktualnie dzieci z Gościejewic niechętnie biorą udział w takich dyżurach dlatego, że nie 

utożsamiają się z naszym przedszkolem, ale wiemy jak ciężki w rolnictwie jest okres żniw 

dlatego mamy nadzieję, że również zapewnimy opiekę tym rodzicom w okresie wakacyjnym. 

Takie próby przez rodziców były podejmowane, jednak dzieci nie utożsamiają się  

z budynkiem przy ul. Dąbrowskiego, a przejście na ul. Drzymały zapewni im przebywanie  

w swojej grupie rówieśniczej ze swoją panią, ze swoimi koleżankami i kolegami. 

Reasumując, widzę same plusy dla podjęcia tej uchwały, plusy dla naszych dzieci. 

Zachwycamy się przedszkolami, które powstały w ościennych gminach, dajmy szansę 

naszym dzieciom.               

 

Na zapytanie Pana Jana Morysona czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia, Pani Renata 

Jagodzik zwróciła się z zapytaniem: jak z dowozami tych dzieci? Transport szkolny? 

Pani Anna Busza- Noińska wyjaśniła, że aktualnie za dowożenie dzieci odpowiedzialna jest 

Pani Wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Bojanowie, z którą na stałe współpracujemy. 

Dzieci wożone są w godzinach dojazdu do Szkoły Podstawowej. Myślę, że będzie można 

rozwiązać to organizacyjnie, dostosować do wieku dzieci.   

 

W związku z tym, że więcej pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została 

podjęta 10 głosami „za” przy 4 głosach „wstrzymujących się”.   

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Moryson, Ilona Pazoła-

Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, 

Tomasz Woźniczka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (4) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Sebastian Miekisz, Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: (1) 

Jan Kubis 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie zamiaru 

przekształcenia Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie poprzez przeniesienie jego 

siedziby oraz likwidację oddziału w Gościejewicach stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) sprostowania błędu pisarskiego w Uchwale Nr XXXVII/271/21 Rady Miejskiej  

w Bojanowie z dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na 2021 rok,    
 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady. 

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak celem przedstawienia projektu uchwały.   

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Jan Kubis 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie sprostowania 

błędu pisarskiego w Uchwale Nr XXXVII/271/21 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia  

26 listopada 2021 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok stanowi załącznik 

nr 13 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032,   
 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Kubiak.  
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Pytań nie było. Przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę 

podjęto jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Jan Kubis 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Jan Kubis 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032 stanowi załącznik  

nr 14 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok,   
 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak celem przybliżenia projektu uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu 

uchwały. Autopoprawkę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Jan Kubis 

 

Po podjęciu autopoprawki, przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok. Uchwała została podjęta 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Jan Kubis 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2022 rok stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Gołaszyn,   

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 25 stycznia 

br.  

O głos został poproszony Pan Marcin Kapała celem przybliżenia projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została 

podjęta 14 głosami „za”.     

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Jan Kubis 
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Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Gołaszyn stanowi załącznik  

nr 16 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

h) rozpatrzenia petycji, 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Jarosława Bartkowiaka- Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.   

 

Na zapytanie Pana Jana Morysona czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia, Pan Tomasz 

Woźniczka zwrócił się z zapytaniem kto składa petycje w takich czasach do samorządu, 

ponieważ sam wnioskodawca powinien mieć na uwadze, że samorządy nie są władne do 

podejmowania takich rzeczy. Uważam, że w ogóle, Komisja oczywiście zadziałała tak jak 

trzeba, ale w takich sytuacjach, w jakiej jesteśmy. Rozumiem, że ludzie mają różne poglądy  

i w różny sposób je wyrażają, ale uważam, że składanie takiej petycji jest nie na miejscu  

i w ogóle, że Komisja musiała się zbierać w takiej sprawie i tym zajmować sobie czas- to już 

o czymś świadczy, o tym wnioskodawcy i o jego można powiedzieć pseudo pomyśle, żeby 

taką petycję składać. Oczywiście uważam, również jestem za tym, żeby uznać ją za 

bezzasadną.      

 

Więcej pytań nie było. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta  

14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Jan Kubis 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie rozpatrzenia 

petycji stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 8. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie.  

 

Dot. pkt. 9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  
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Dot. pkt. 10. Wolne wnioski i informacje. 

 

Nikt z radnych i zaproszonych gości nie zabrał głosu.  

 

Do pkt. 11. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XL sesję o godzinie 1004. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 


